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Motie vreemd aan de orde 

 

Bescherm gezondheid inwoners in de buurt van snelwegen ‘s-Hertogenbosch 

 

De Gemeenteraad van ’s-Hertogenbosch, in vergadering bijeen op 13 december 2016 

 

Constaterende dat 

x In een bijeenkomst met de wijk- en bestuursraden en vertegenwoordigers van de politieke 
partijen CDA, GroenLinks en D66 is gebleken dat de overlast van de rijkswegen in ’s-
Hertogenbosch als bijzonder groot wordt ervaren 

x Deze klachten uiteenlopen van geluids-, vervuilings- en gezondheidsklachten 
x Het aantal inwoners van de wijken langs de snelwegen iets minder dan 50.000 is 
x Uit onderzoek van de RIVM blijkt dat het fijnstof-gehalte in Noord-Brabant hoger is dan het 

landelijk gemiddeld 
x In de nieuwe omgevingswet met name gezondheid leidend is voor de ruimtelijke 

ontwikkeling 
x De wijkraad Maaspoort het initiatief heeft genomen een enquête te houden bij huisartsen 

over de toename van longklachten als gevolg van fijn-stof 
x De wijkraden in Rosmalen-Zuid, ondanks technische ambtelijke ondersteuning, vastlopen in 

hun gesprekken met RWS  
 

Overwegende dat 

x De verschillende wijk- en bestuursraden in overleg zijn met RWS, en zij deze overleggen 
ervaren als moeizaam met name vanwege financiën 

x Voor de verschillende klachten verschillende maatregelen mogelijk zijn zoals dubbel laags 
Zoab of geluidswering. Maar ook relatief eenvoudige oplossingen te verzinnen zijn die 
uitgevoerd kunnen worden door (mogelijk) andere partijen zoals het aanbrengen van fijn-
stof afvangende begroeiing 
 

Spreekt uit dat  

x De gezondheid van onze inwoners hoog op de gemeentelijke agenda moet staan 
x Het college daarmee verantwoordelijk is voor het bewerkstelligen van een gezonde 

leefomgeving 
x Het college als bestuurlijke laag de aangewezen persoon is op verbetering aan te dringen bij 

de minister of in overleg te gaan met partijen om oplossingen te bewerkstelligen 



 Verzoekt het college 

x Met GGD Hart van Brabant in overleg te gaan om de gezondheidsklachten beter in beeld te 
krijgen  

x Met GGD Hart van Brabant in beeld te brengen welke maatregelen er op het gebied van 
gezondheid genomen kunnen worden 

x Op korte termijn in overleg te gaan met de minister om het maximale te doen de overlast op 
het gebied van geluid, vervuiling en gezondheid langs de snelwegen in ‘s-Hertogenbosch te 
minimaliseren of weg te nemen 

x De raad voor de voorjaarsnota 2017 over de uitkomsten te informeren  

 

CDA – Olaf Thelissen 

D66 – René van den Kerkhof 

GroenLinks – Esther de Ruiter 


